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TV ^ ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ
ОТ: Красин Каракоцев -  общински съветник от група „БСП за България, АБВ 

и Движение 21" във ВТОбС.
ОТНОСНО: Състоянието на пътната настилка на ул.: „Константин Паница" 9

Уважаеми г-н Панов,
квартал „Бузлуджа" е най-големият квартал във Велико Търново. В него 

живеят и работят голяма част от жителите на нашия град. Кварталът започва 
своето развитие през 70-те години на 20 век и голяма част от блоковете са 
построени в началото на 80-те години. Повече от 20 000 души са избрали квартал 
„Бузлуджа" за свой дом.

Вече сме 21 век и теми като улична настилка би трябвало отдавна да не са 
на дневен ред за обсъждане. Нормално е в днешно време да говорим как още 
бихме подобрили средата, в която живеем, а не да се занимаваме с асфалт пред 
домовете си. Три входа, 66 апартамента, над 100 човека обаче точно това ги 
вълнува. Пред входовете на улица „Константин Паница" 9 няма нормални условия 
за достъп до домовете си.

В разговорите ми с хора живеещи там, те споделят, че от както се помнят 
асфалт пред входовете им е нямало. Единствено е положен чакъл, но въпреки 
това през зимно време и при дъжд там става почти невъзможно нормалното 
придвижване на хората. Във Инвестиционната програма на Велико Търново няма 
и дума за улица „Константин Паница" 9. Във вашата управленска програма също.

По този повод е следният въпрос:
1. Кога Община Велико Търново предвижда да извърши ремонт на улица

„Константин Паница" 9?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение,


